

FORENINGEN AF
EUROPÆISKE ADVOKATER
EUROPÄISCHER ANWALTSVEREIN
ΕΝΩΣΗ
ΕΥΡΩΠΑΙΩΝ ΔΙΚΗΓΟΡΩΝ
EUROPEAN LAWYERS UNION
UNION DE ABOGADOS
EUROPEOS
EUROOPAN ASIANAJAJALITTO



UNION DES AVOCATS
EUROPÉENS
UNIONE DEGLI AVVOCATI
EUROPEI
EUROPESE ADVOCATEN UNIE
UNIÃO DOS ADVOGADOS
EUROPEUS
EUROPEISKA ADVOKATERNS UNION

DECLARATION DU COMITÉ EXECUTIF

MILAN, 30 JANVIER 2015

Le Comité Exécutif de l'UAE, lors de sa réunion du 30 janvier 2015 à Milan – la première après les attentats meurtriers du début de janvier à Paris – condamne avec véhémence ces actes criminels.

Le Comité Exécutif de l'UAE rend hommage aux victimes et exprime sa solidarité émue aux familles en deuil.

Ces attentats constituent une attaque à l'un des piliers fondamentaux de nos sociétés démocratiques européennes : la liberté de la presse. Ils constituent aussi une manifestation intolérable d'antisémitisme.

Le Comité Exécutif de l'UAE manifeste sa solidarité avec la République Française et s'associe à la fermeté avec laquelle le peuple français a condamné ces actes barbares.

Le Comité Exécutif de l'UAE proclame son attachement profond aux valeurs de la liberté, de la tolérance et du respect des droits de l'homme et s'engage à poursuivre, avec encore plus de conviction, son combat pour l'affirmation des valeurs communes européennes et la prééminence de l'État de Droit.

ANNEXE 1

FORENINGEN AF
EROPEAÆISKE ADVOKATER
EUROPÄISCHER ANWALTSVEREIN
ENWSH
EYPWPATWN DIKHGOPWN
EUROPEAN LAWYERS' UNION
UNION DE ABOGADOS
EUROPEOS
EUROOPAN ASIANAJAJALITTO



UNION DES AVOCATS
EUROPÉENS
UNIONE DEGLI AVVOCATI
EUROPEI
EUROPESE ADVOCATEN UNIE
UNIÃO DOS ADVOGADOS
EUROPEUS
EUROPEISKA ADVOKATERS UNION

DECLARATION OF THE EXECUTIVE COMMITTEE

MILAN, 30 January 2015

The Executive Committee of the European Lawyers' Union (UAE), at its meeting of January 30, 2015 in Milan - the first after the deadly attacks of early January in Paris - vehemently condemns these criminal acts.

The Executive Committee of the UAE honours the victims and expresses its solidarity with their families.

These attacks constitute an attack on one of the fundamental pillars of our European democratic societies: freedom of the press. They are also an intolerable manifestation of anti-Semitism.

The Executive Committee of the UAE expresses its solidarity with the French Republic and joins the firmness with which the French people have condemned these barbaric acts.

The UAE Executive Committee proclaims its strong commitment to the values of freedom, tolerance and respect for human rights and is committed to continue, with even more conviction, its efforts for the affirmation of the common values of Europe and the supremacy of the Rule of Law.